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Ämne: Svar från Vänsterpartiet allmänhetens fråga

Oskar Knutsson har skrivit en fråga där han undrar hur regionfullmäktige ska kunna bli en tillgång för Region 
Jämtland Härjedalens kärnverksamhet och patienter. Fullmäktige är regionens högsta beslutande organ och jag 
tänker att det är viktigt att regionens arbete är transparent och att viktiga beslut inte tas informellt. Det ska vara 
tydligt hur regionen arbetar med kärnverksamheten och för patienternas bästa och där underlag och beslut ska 
kunna följas. Den som följer fullmäktiges arbete ska tydligt kunna se hur partierna fullföljer sina åtaganden och 
driver sin politik så att man inför nästa val kan avgöra om förtroendet ska förnyas eller om en ny beslutande 
församling ska få uppdraget. I slutänden är det väljarna som avgör om Regionfullmäktige med dess ledamöter är en 
tillgång eller ej och om en förändring ska ske. 
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